
1 
 

STICHTING MEC OEGSTGEEST  

Verslag van de vergadering MEC bestuur op dinsdag 28 juni 2022 van 

19.30 tot 22 uur, bij MEC-IJsclubgebouw, Oegstgeesterweg, Oegstgeest 

1. Opening, welkom en vaststelling agenda 
We concluderen dat we lange tijd niet formeel als bestuur bij elkaar zijn geweest, 

maar wel regelmatig hebben overlegd, o.a. na afloop van het overleg met de IJsclub. 
2. Behandeling en vaststelling van bestuursverslag 20 oktober 2021 

Er is van dit overleg geen formeel verslag gemaakt. 

3. Ter informatie: Verslag bestuur 16 juli 2021, nu bijgesloten. Wordt vastgesteld. 

4. Lessen 

4.1. Nabespreking voorjaarslessen 

Dit zijn: Lente in het bos, Stoepplantjes, Weidevogels, Bijen en hommels, 

Natuurfotografie, Waterdiertjes en Moestuin. 

Roos heeft aangegeven geen trekker van Lente in het bos meer te willen zijn. En 

Tom is uitgekeken op de les Bijen en hommels. Stoepplantjes loopt goed, weinig 

deelnemers. Natuurfotografie gaat prima, maar mogelijk verplaatsen naar 

najaar, omdat groep 7 in de huidige periode vaak onverwachte schooltoetsen 

heeft. Het water bij de Hazenboslaan (Waterdiertjes) kent niet veel leven. En bij 

de Moestuin was er slechts één school. 

In het afgelopen schooljaar zijn er drie lessen niet doorgegaan: Tuinvogels, 

Smaaklessen en Vleermuizen. Oorzaak: coronamaatregelen op scholen. 

4.2. Voorbereiding lesprogramma 2022 – 2023 

Het bestuur spreekt over de lessen die we willen en kunnen geven: wat zijn 

mooie programma’s, welke trekkers doen mee voor wat. Rianne geeft aan wel 

een les over energie te willen voorbereiden. 

Los hiervan is er een debat over de vraag: WAT VOOR CLUB WILLEN WE ZIJN? 

Wie zijn we? Weten we dit zelf? Hebben onze vrijwilligers hierop een antwoord? 

Wat geeft de website aan? Zijn onze trefwoorden: natuur en duurzaamheid én 

kennis en plezier de begrippen waarop we ‘aanslaan’? We zijn voor het dorp niet 

zichtbaar; alleen de scholen kennen ons, maar de ouders (mogelijke 

vrijwilligers) niet. Zullen we onze naam veranderen? Meer sprankelend naar 

buiten treden. Kan een serie in de OC onze (naams) bekendheid vergroten? 

Conclusie: samen over nadenken en met de vrijwilligers bespreken. 

5. Verenigingszaken  

5.1. Jaarverslag 2021, afgerond en verzonden. 

5.2. VOG, stand van zaken; alle vrijwilligers hebben een VOG. Rianne gaat met 

Hanneke na, of er sprake is van verjaring. 

5.3. Subsidiebericht: subsidieverzoek 2023 is nog niet ingediend; actie Juul. 

5.4. Wandelingen voorjaar 2022: 
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De meeste wandelingen zijn na de coronasluiting doorgegaan, in diverse 

vormen, wel vaak met eigen werkzaamheid van de deelnemers. Aantal 

deelnemers tussen 8 en 25. 

Ook in het seizoen 2022-2023 weer wandelingen organiseren. Programma mag 

sprankelender,  bijvoorbeeld een kinderexcursie. Of een Slootjesexcursie voor 

volwassenen en kinderen in de Polders van Poelgeest. 

5.5. Klinkenbergerplas 

Het bestuur besluit de gemeente mee te delen, dat wij voor ons geen taak (meer) 

zien bij het onderhoud van de Vlechtheggen. 

De oeverzwaluwennesten functioneren dit jaar niet goed, omdat er voor het 

maken van de nesten verkeerde klei is gebruikt; er zat te weinig zand in. 

6. Financiën MEC  

6.1. Financieel verslag 2021 ingediend als onderdeel van het Jaarverslag. We zijn in 

afwachting van de gemeentelijke brief met bericht over het uiteindelijk 

toegekende bedrag. Juul regelt bijeenkomst van de kascommissie: Roos en 

Jacques. 

Het jaar 2022 loopt financieel als normaal. De vergoeding aan vrijwilligers komt 

hoger uit, omdat er vrij veel mensen begeleiden. Er is één les Repair for kids 

geweest. 

6.2. Onderhuurders 

De verhuur is na corona weer opgestart; loopt goed. Wel opletten of 

schoonmaakregels etc. goed worden nageleefd. 

7. Vrijwilligers 

7.1. Verslag vrijwilligersbijeenkomst 9 maart 2022, wordt vastgesteld, met dank aan 

Juul. 

7.2. Schoonmaakmiddag en onderhoud tuin: 29 juni 2022. 

Nagekomen bericht: 14 vrijwilligers hebben hard en enthousiast gewerkt.  

7.3. Plannen van nieuwe bijeenkomst met trekkers of met alle vrijwilligers. 

Rianne organiseert deze bijeenkomst; vindt plaats op 13 juli in het MEC gebouw. 

7.4. Stand van zaken betreffende het aantal en de inbreng van vrijwilligers. 

Rianne doet verslag van de workshop over het werven van vrijwilligers, gegeven 

door Els Driessen op 8 juni. De sheets zijn binnen het bestuur verspreid. De rode 

draad is, dat je bij het werven van vrijwilligers veel aandacht aan de boodschap, 

maar ook vooral aan de vorm en de wijze van communiceren moet besteden. 

Gebruik verschillende media etc. 

7.5. Website Dorpskracht 

Rianne stelt twee vacatureteksten op en plaats die op de website van 

Dorpskracht; dit is op 12 juli gebeurd. Het is voor het MEC heel belangrijk dat er 

wat nieuw, jong bloed komt; anders ‘overlijden’ we. 

7.6. Vrijwilligersexcursie: 31 augustus naar Floriade, Almere 

Het bestuur bereidt deze excursie voor en onderzoekt hoe reductie op de 

toegangsprijs te verkrijgen is. 

8. Externe zaken 
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8.1. ZON: IVN Zuid-Holland 

Het MEC woont deze bijeenkomsten incidenteel bij; wij zijn de enige organisatie 

die alleen uit vrijwilligers bestaat. Rustig in de gaten houden. 

8.2. Yuverta College over inbreng MEC bij hun tuin 

Roos en Marijke (en ook Rianne) hebben contact met twee leerkrachten van 

Yuverta; er gebeurt heel weinig. Wij wachten af, want het werk in de tuin gaan 

de leerlingen doen; wij denken alleen mee over ontwerp en invulling. 

9. IJsclubgebouw; Stand van zaken overlegsituatie met IJsclubbestuur 

Er is op 24 november 2021 overleg geweest. Voor het IJsclubbestuur is de tuin 

nog steeds een item/probleempunt. Als MEC stellen wij, dat wij de tuin 

onderhouden (nu wat achterstallig). En dat we ervoor zorgen dat op 

schaatsdagen het zicht op de baan oké is. 

(Nagekomen bericht: op 8 juli heeft Rianne met Jan Mulder (IJsclub) gebeld en 

hem hierover geïnformeerd. Hij was blij met het resultaat van de tuinmiddag van 

29 juni (zie hierboven). Hij maakt zich echter zorgen over de rozen die in het hek 

tussen tuin en ijsbaan staan: die groeien hard en de stammen worden dik; die 

kun je niet zomaar weghalen als dit nodig is; graag nog een keer overleg 

hierover. Ook is over het huishoudelijk afval gesproken. Buiten staat nu een GFT 

container, die de gemeente kosteloos komt legen; mag alleen voor GFT worden 

gebruikt. De IJsclub gaat in het gebouw twee grote vuilnisbakken plaatsen voor 

restafval en papier (?). De gebruikers krijgen instructie. En de IJsclub en het MEC 

nemen de volle zakken mee naar hun huis). 

10. Overige zaken, geen 

11. Vaststellen nieuwe vergaderdatum bestuur; niet gedaan 

12. Rondvraag, geen zaken en sluiting. 

 

 Rianne Meester-Broertjes, 13 juli 2022 


